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Beretning fra generalforsamling i Seniorklubben den 8. januar 2010. 
 
Kl. 13.00 var følgende samlet i LJMs konferencerum til den 2. generalforsamling i LJM Seniorklub. 
 
Jens Anton Mikkelsen (direktør LJM) 
Peder Meiner (Fællesklub) 
 
Ellen & Sv. Aage Pedersen 
Inger Marie & Kurt Johansen 
Magnus Bech 
Hanne & Eli Bæk 
Gudrun Bruhn 
Vera Lind 
Leo Andresen 
Knud Erik Eriksen 
Orla Forsom 
Niels C.B. Pedersen 
Peder C. Christensen 
Jens Henning Mortensen 
Ruth & Johannes Husted 
 
JAM blev valgt til ordstyrer, det klarede han udmærket, det har han jo prøvet før og kendte 
proceduren. Indvarsling af generalforsamlingen blev godkendt, dog med en bemærkning, at 
dagsorden ikke helt svarede til, hvad der stod i vedtægterne. Peder havde nye kopier med af 
vedtægterne, hvor der var blevet ændret afholdelsestiden for generalforsamling. Der stod i de første 
vedtægter, en bestemt dato (det kunne jo godt ramme en lørdag eller søndag), men blev vedtaget 
ved sidste generalforsamling, at det skulle være 2. fredag i januar.  
Formanden fik ordet til beretning af året der var gået. 
 
Beretning til generalforsamling i LJM Seniorklub den 8.  
januar 2010: 
 
Seniorklubben havde arrangeret 2 ting i 2009.  
 
Den 20. februar havde vi rundvisning på LJM. JAM viste rundt og fortalte om, hvad der blev lavet 
i de forskellige afdelinger.  
Det var ikke så positivt, på det tidspunkt var der fyret 33 – natholdet afskaffet + weekend arbejde – 
ordre tilgangen gået 45 % tilbage, og nogle skulle på deltid.   
LJM gav en kop kaffe. 
Vi var 11 personer – kunne havde været 13, men 2 meldte afbud p.g.a sygdom. 
Vi havde en hyggelig eftermiddag. 
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Den 12. maj var vi 11 personer på en tur til Randers Regnskov, hvor vi selv havde formiddagskaffe 
og frokost med.  
Vi kørte samlet i en bus som LJM gav. 
Der efter gik turen til Viborg, hvor vi så Viborg Domkirke og gik lidt rundt i Latinerhaven, inden vi 
gik til ”Brygger Bauers Grotter” og fik aftensmad. Det var en speciel oplevelse, som kan anbefales.  
Vi havde en hyggelig tur.  
  
Fællesklubben havde 3 arrangementer, som vi måtte deltage i.  
En weekend tur til Bad Bramsted den 6 – 8 marts. 
Jeg har hørt, at det var en god tur, jeg ved ikke, hvor mange der var med fra Seniorklubben. 
Ellen – Svend Åge og Gudrun var med og kunne bekræfte, at det var en god tur 
 
Den 20. juni en tur til Djurs Sommerland. 
Der var vist nogle med fra Seniorklubben. 
Der var ikke nogle af de fremmødte, der havde været med. 
 
Den 29. august var vi til Cirkusrevy. Der var vi vist nok 9 stk. med. Det var en rigtig god oplevelse. 
Her i Højmark var det øsregnvejr, da vi kørte, men solskin på Bakken. 
 
LJM Julefrokost den 4. december var vi inviteret med til, der var vi 21 der deltog - 22 med Vera. 
Der var ikke reserveret et SENIORBORD, så vi sad ved 4 forskellige borde, det var lidt træls, for 
det var jo netop til en sådan sammenkomst, vi kunne have noget ud af at sidde sammen. Men det må 
vi tage højde for næste gang, hvis vi bliver inviteret. 
Viggo Sommer underholdt, det var udmærket, jeg tror nok, at han syntes, vi var lidt tamme. 
Der blev mumlet lidt, da jeg nævnte det, så de var nok ikke enige med mig. 
Musikken var det samme som sidste år - meget højt – så vi skulle råbe for at kunne høre hinanden 
under spisningen, og så tror jeg alligevel ikke, at vi hørte, hvad hinanden sagde. 
Maden var som sædvanlig god. 
Ib Viborg fik FJUMREPOKALEN for afbrænding af affald, som satte brandalarm i gang. Torben 
fra Fællesklubben fremførte en god og morsom forklaring. 
 
Det næste punkt var regnskab og budget. 
Magnus fortalte at der var 22 medlemmer 37 med ”påhæng”, der var 3200,- kr. i kassen. Der havde 
ikke været revision på, men man var velkommen til at tælle efter. Ingen meldte sig. 
”Budget har jeg ingen forstand på, vi har kun haft indtægter, og det vil vi fortsat prøve at 
overholde”, var hans sidste kommentar. 
 
Fastsættelse af kontingent: 
Den skulle være uændret. 
 
Forslag til bestyrelsen: 
Der var ikke modtaget noget skriftligt. 
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Forslag fra medlemmer: 
Leo Andresen foreslog en tur til Hv. Sande og se under slusen, hvor der er udstilling og måske 
Fiskeriets Hus og Røgeriet, han ville undersøge mulighederne. 
Inger Marie foreslog en tur til Ansager for at høre Engelbrecht i Musik Galleriet.  
NB! Vi fik ikke snakket ang. Ole Lysgårds spørgsmål sidste år vedr. 1. hjælp og hjertestarter. 
 
Aktivitetsplan for 2010: 
 
det første vi har planlagt er en tur til Abildå Brunkulsleje i en tid, hvor der er levendegørelse. 
Datoen er ikke planlagt, men I hører nærmere. Vi skal køre i egne biler, Ellen og jeg bager en kage, 
som vi tager med. Kaffe skal deltagerne selv medbringe. 
 
Måske en tur til Natur Historisk Museum i august. 
 
Fællesklubben  
har nogle arrangementer, som vi må deltage i: 
Det fortalte Peder om, datoerne var ikke planlagt, så det ville der komme nærmere om. 
 
I februar en bowlingtur i Rofi-Centret. 
I maj en kanotur på Skjern Å. 
En familitur til Djurs Sommerland – måske Legoland. 
Fjorden rundt (cykeltur). 
 
Valg: 
Magnus var på valg og modtog genvalg. 
 
Eventuelt: 
Med hensyn til bowling: 
Vi er 8-10 stykker, der spiller bowling hver 14. dag om torsdagen fra kl. 17. – til 18. 
Og vi starter igen d. 14. januar. 
Inger Marie og Niels C.B. meldte sig til. 
Der blev foreslået, at billeder der bliver taget ved arrangementer evt. lægges ind på LJM´s 
hjemmeside under Seniorklubben. Det skulle jeg sammen med Peder finde ud af. 
  
Peder Meiner viste, hvordan man kan komme ind på LJM´s hjemmeside på Internet og ind på 
Seniorklubbens side, som var blevet ført ajour dagen før. 
 
Der blev snakket om forskelligt, imens vi fik en kop kaffe/brød, som LJM gav. 
 
JAM viste det sidste nye fra China og fortalte lidt om LJM´s fremtid der, hvor de har lejet sig ind, 
hvor alt til Vestas skulle laves. 73 er der på nuværende fyret, han håber, at resten af staben kan 
blive, men fremtiden ser ikke allerbedst ud. Hvis et emne kostede ~100,- kr. i DK, så kostede det 
~25,- kr i China. Og det er jo ikke til at hamle op med. 
 
På Seniorklubbens vegne 
 
Ruth Husted 
Højmark den 10. januar 2010   
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